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Protokół z XVI Zgromadzenia Związku „Komunalny Związek Gmin Regionu
Leszczyńskiego” z dnia 21 grudnia 2015 roku.

Zgromadzenie Związku otworzył Jacek Karmiński, Przewodniczący Zgromadzenia
Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego, Wójt Gminy Lipno.

Jacek Karmiński: Witam serdecznie Panią Burmistrz, Pana Prezydenta, Panów Burmistrzów
i Wójtów, Prezesa MZo Sp. z o.o., Pana Przewodniczącego oraz pracowników Związku.
Szanowni Państwo otwieram szesnaste Zgromadzenie Komunalnego Związku Gmin Regionu
Leszczyńskiego. Na sali jest obecnych 15 na 18 Reprezentantów Gmin z prawem głosu,
zatem Zgromadzenie jest władne obradować i podejmować decyzje. Dziękuję Państwu za
przybycie. Przeczytam proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zgromadzenia.

5. Interpelacje i zapytania członków Zgromadzenia.

6. Podjęcie uchwały w sprawie umorzenia wierzytelności.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

8. Wolne głosy i wnioski.

9. Zakończenie posiedzenia.

Kto jest za przyjęciem takiego porządku obrad? Czy ktoś jest przeciw? Czy ktoś się
wstrzymał? Dziękuję.

Za – 15 gmin
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0

Wobec tego porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. Dziękuję. Przechodzimy do punktu
czwartego porządku obrad: przyjęcie protokołu obrad z poprzedniego, XV Zgromadzenia.
Czy mam odczytywać cały protokół? /nie/ Czy w takim razie ktoś ma jakieś uwagi do
protokołu? /brak uwag/. W związku z tym, kto z obecnych jest za przyjęciem protokołu z XV
Zgromadzenia Związku? Proszę o podniesienie ręki. Czy ktoś się wstrzymał?

Za – 15 gmin
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0

Wobec tego protokół z XV Zgromadzenia Związku z dnia 10 grudnia 2015 r. został przyjęty
jednogłośnie.
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Przewodniczący Zgromadzenia: Dziękuję. Punkt piąty to interpelacje i zapytania członków
Zgromadzenia. Od Pana Przewodniczącego Zarządu otrzymałem informację, że nie było
złożonych żadnych interpelacji na piśmie. Zapytuję zatem Państwa czy są jakieś zapytania w
tym punkcie naszego porządku obrad?/brak/. Skoro nie ma to możemy przejść do kolejnego
punktu dzisiejszego spotkania, czyli podjęcia uchwały w sprawie umorzenia wierzytelności.

Przewodniczący Zgromadzenia przypomniał o jakich kwotach mówi uchwała - 727.674,00 zł
tytułem należności głównej oraz odsetki obliczone od tej kwoty od dnia 1 maja 2014 r.
w wysokości 118.700,58 zł.

Jacek Karmiński: Czy do projektu uchwały są jakieś pytania, wątpliwości? Panie
Przewodniczący, proszę.

Przewodniczący Zarządu przypomniał o przyczynach powstania zadłużenia Gminy Osieczna,
omówionych szczegółowo na wcześniejszych Zgromadzeniach.

Eugeniusz Karpiński: Do projektu dzisiejszej uchwały każdy z Państwa otrzymał kserokopię
wniosku o umorzenie Gminy Osieczna z dnia 17 sierpnia 2015 r., uzupełniony pismem z dnia
7 grudnia 2015 r. oraz wyciągiem z Budżetu Gminy Osieczna, wskazującym, dlaczego te
pieniądze są im niezbędne. Z naszej strony to wszystko, decyzja należy do Państwa. Ja
dziękuję za uwagę, chętnie odpowiem na ewentualne pytania.

W międzyczasie do Zgromadzenia dołączył Burmistrz Bojanowa, Pan Maciej Dubiel.

Przewodniczący Zgromadzenia: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby o coś zapytać? Proszę
bardzo, Panie Burmistrzu.

Grzegorz Kubik, Burmistrz Miasta i Gminy Rawicz: Czy po tym „zabiegu” Gmina Osieczna
wróci do Związku? Byłoby nam bardzo miło, gdyby na nowo z nami współpracowała.

Eugeniusz Karpiński: To jest pytanie do Burmistrza Gminy Osieczna a nie do Związku.

Grzegorz Kubik: Ale chyba macie jakieś rozeznanie w tym temacie?

Eugeniusz Karpiński: Rozmawialiśmy na ten temat z Gminą Osieczna. Nie uzyskaliśmy
jednoznacznej odpowiedzi. Jako Zarząd zadeklarowaliśmy, że jeśli będzie taka możliwość to
umorzymy wierzytelności Gminie Osieczna. Pierwsze podejście było 8 października, gdzie te
kompetencje miały być kompetencjami Zarządu, Państwo wyrazili swoje wątpliwości, w
konsekwencji których uchwała nie została podjęta. Na kolejnym Zgromadzeniu, w dniu 30
listopada b.r., przedstawiliśmy Państwu projekt uchwały, gdzie do kwoty 5.000 zł, umorzenia
może dokonać Zarząd, powyżej 5.000 zł te kompetencje przechodzą na Zgromadzenie. Taką
decyzję Państwo podjęliście, uchwała została podjęta 30 listopada. 1 grudnia została
opublikowana, minęło już ponad 14 dni od dnia publikacji, zatem nic nie stoi na przeszkodzie,
abyście państwo dziś podjęli decyzję o udzieleniu Gminie Osieczna pomocy w postaci
umorzenia. Natomiast to nie oznacza, że Gmina Osieczna wróci do Związku. Nie dostaliśmy
jednoznacznej odpowiedzi. Wiemy od Pana Burmistrza Glapiaka, że w zeszłym roku około
10 % „dołożyli” do gospodarki odpadami, przypuszczam że w tym roku będzie podobnie.

Przewodniczący Zgromadzenia: Czy są jeszcze jakieś pytania? /brak/ Czy życzą sobie
Państwo odczytanie tej uchwały? /nie-wszyscy otrzymali projekt w wersji papierowej/
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Jeśli nie, przejdźmy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie umorzenia
wierzytelności? Kto się wstrzymał, kto jest przeciw?

Za – 16 gmin
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0

Wobec tego uchwała została przyjęta ……………….. Dziękuję.

„Wolne głosy i wnioski”.

Przewodniczący Zgromadzenia: Ktoś jeszcze? /nie/ W takim razie zamykam XIV
Zgromadzenie Związku. Dziękuję Państwu.

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła:
Ewelina Lichaj

PRZEWODNICZĄCY ZGROMADZENIA
KOMUNALNEGO ZWIĄZKU GMIN

REGIONU LESZCZYŃSKIEGO

/-/
JACEK KARMIŃSKI


